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Geachte leden van de raad, geachte leden van het college, 

Namens de betrokken sportverenigingen willen wij middels deze brief reageren op 
recente uitlatingen die wethouder De Jong heeft gedaan richting fracties over de 
verplaatsing van de opvanglocatie en de houding van starters ten aanzien van 
gecombineerde opvang. 

Ons is ter ore gekomen dat tijdens gesprekken met fracties, de wethouder heeft 
aangegeven dat een verplaatsing van de opvanglocatie naar het westen “bespreekbaar” 
zou zijn voor de sportverenigingen. Tevens stelde hij dat hij van geen enkele starter heeft 
gehoord dat deze tegenstander zou zijn van gecombineerde opvang. 

Wij willen hierbij met klem benadrukken dat deze informatie niet klopt. De verplaatsing 
van de opvanglocatie naar het westen is niet besproken met HMC en DDHC. Tijdens 
ons gesprek met wethouder De Jong zijn wij juist uitermate helder geweest: de 
sportvelden dienen behouden te blijven. Het mag niet zo zijn dat sportfaciliteiten onder 
druk komen te staan, en ook de veiligheid rondom de sportbeoefening is van groot 
belang – zoals wij ook in ons bezwaar hebben verwoord. 
 
Dat de wethouder zich nu presenteert alsof er sprake is van overleg of zelfs instemming 
met de sportverenigingen, is voor ons dan ook niet alleen onbegrijpelijk, maar ronduit 
misleidend. De wethouder lijkt een eigen werkelijkheid te creëren waarin selectieve 
herinnering de plaats van zorgvuldig luisteren heeft ingenomen. 

Ook over de vermeende steun van starters aan gecombineerde opvang willen wij 
helderheid scheppen. Tijdens de informatiebijeenkomst op 12 mei – waarvan u als raad 
inmiddels een verslag hebt ontvangen, maar waarvan wij als belanghebbenden nog 
altijd op een verslag wachten – gaf een aanwezige starter klip en klaar aan: 
“Als starter zit je niet te wachten op een woning waar je bijvoorbeeld een 
woonkamer of keuken met een ander moet delen. Je wil dan een hele woning voor 
jezelf.” 
Met daarbij het treffende voorbeeld: 
“Als je thuis komt wil je lekker op de bank kunnen ploffen en Netflix kunnen 
kijken.” 

Het lijkt ons dat zelfs bij selectief gehoor, deze boodschap nog door zou moeten 
dringen. Misschien dat er alsnog een lichtje gaat branden bij wethouder De Jong. 



Wij vinden het uiterst zorgelijk dat een wethouder zich bedient van halve waarheden of 
onjuiste informatie richting raadsfracties, met als doel invloed uit te oefenen op het 
besluitvormingsproces. Dergelijke handelswijzen ondermijnen het vertrouwen in het 
gemeentebestuur en doen geen recht aan de betrokkenheid van verenigingen en 
bewoners. 

De meerderheid van de gemeenteraad heeft zich op donderdag 15 juni uitgesproken 
geen voorstander te zijn van deze achteraf gelegen opvanglocatie. Een verplaatsing van 
enkele meters doet niets af aan de eerder geuite bezwaren. 

Wij spreken dan ook onze steun uit voor het amendement van Lokaal+ en hopen dan 
ook dat de overige fracties dit amendement zullen steunen, dat pleit voor het loslaten 
van het criterium van 11 juni 2024 en het mogelijk maken van kleinschalige opvang op 
reguliere woningbouwlocaties binnen de drie kernen van de gemeente. Een voorstel 
dat ook toekomstgericht is: de opvanglocaties kunnen in de toekomst eenvoudig 
worden omgebouwd tot reguliere woningen. 

Deze oplossing houdt rekening met de woonbehoefte, de integratie van vluchtelingen én 
de toekomst van onze sportvoorzieningen – die voor zoveel inwoners, jong en oud, van 
grote waarde zijn. 

Wij rekenen op een zorgvuldige en eerlijke besluitvorming, gebaseerd op feiten en in 
goed overleg met alle belanghebbenden. 

Hoogachtend, 

Namens Handbalvereniging HMC Raamsdonksveer en Hockeyvereniging DDHC 
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